
1126281

To: 5.1.2¢ IEEEZ @minvws nl]
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Sent: Mon 1/25/2021 9:06:40 AM

Subject: FW: dringend advies weggebruikers PCR 72 uur voor aankomst

Received: Mon 1/25/2021 9:06:40 AM

Wie neemt hierin nu het voortouw?
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Verzonden: maandag 25 januari 2021 10:05

SEE ius; IEEE) EEE ¢ irs; IEE

Onderwerp: RE: dringend advies weggebruikers PCR 72 uur voor aankomst

..
Het idee van de negatieve testverklaring en sneltest is toch dat het reizen veiliger wordt, en dat men het virus niet mee brengt
naar NL? Het gaat in dat geval toch niet om het “voordeel voor de reiziger”?

Ik denk dat het wellicht wel iets uithaalt. Omdat sommige mensen zullen denken dat het verplicht is, of zich gewoon graag aan

de regels houden.

Groet,

T:ra
E: minvws.nl

Verzonden: donderdag 21 januari 2021 14:16

Onderwerp: RE: dringend advies weggebruikers PCR 72 uur voor aankomst

Hier hebben we vorige week met ook even naar gekeken. Uiteraard kunnen we de oproep/dringend advies opnemen in

persberichten en op RO.nl. Het is echter wel de vraag of je hier echt iets mee bereikt.

Dit zou betekenen dat mensen ongeveer 100 euro per persoon uit moeten geven voor een test, terwijl dit niet verplicht is en er

dan ook niet op gecontroleerd wordt. Het doet ook niks voor de quarantaineperiode (je kunt je immers na 5 dagen alsnog laten

testen).

512

Wat is dan het voordeel voor de reiziger? Het lijkt ons dan meer een oproep voor de biihne. Dit kan uiteraard nog steeds de keuze

zijn, maar het is niet de verwachting dat het echt iets uithaalt zolang het niet verplicht is.

Ik denk dat wanneer we het dringend advies willen geven, dit afgestemd dient te worden met IenW/ BZ en JenV. Dit kan in het

DOC, maar kan ook een mail van [EFL BER:in aan de(osAls zij akkoord zijn, kunnen we het op laten

nemen in reisadviezen en op de website van de Rijksoverheid .

Groet,
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Verzonden: donderdag 21 januari 2021 10:44

minvws.nl>

minvws. n>; |EKECI
Onderwerp: dringend advies weggebruikers PCR 72 uur voor aankomst

We spraken gisteren fa Rkort over passage OMT advies waarin staat dat ook weggebruikers een negatief testresultaat moeten

laten zien.

Ik begrijp uit de Kamerbrief dat de verplichting nog even op zich laat wachten. [ERE oef aan: laten we dan wel het dringend
advies gewoon publiceren via websites en persberichten.

Hoe zitten jullie daar in? Welke route dient hiertoe te worden bewandeld?

Mvg
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